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Abstract (en)
[origin: US4635436A] The spinning device for open-end spinning comprises a withdrawal nozzle secured to a cover of a rotor housing for a spinning
rotor and a nozzle body coacting with the withdrawal nozzle. The withdrawal nozzle and the nozzle body conjointly form a withdrawal passage or
channel for the thread or the like produced by the spinning rotor. The cover is provided with a receiving socket which fixes the position of the nozzle
body in radial direction, the nozzle body being inserted into the receiving socket. The nozzle body is pressed against the withdrawal nozzle by
means of a manually-operable elastic device. The formation of the receiving socket permits insertion and removal of the nozzle body from the front
side, that is from the service side of the spinning device. This provides the advantage of ready accessibility of the nozzle body and, in turn, thus
affords easy replacement thereof. Replacement can be carried out without the use of tools. This also has the significant advantage of elimination of
the risk of damage or scratching of the spinning device, which risk otherwise is present whenever tools are used.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung bezieht sich auf eine Spinnvorrichtung für das Offenend-Spinnen, welche eine am Deckel (16) des Rotorgehäuses (12)
für den Spinnrotor (13) befestigte Abzugdüse (18) und einen Düsenkörper (23) umfasst, wobei die letzteren einen Abzugkanal (20) für den vom
Spinnrotor (13) erzeugten Faden (21) bilden. Gemäss der Erfindung ist am Deckel (16) ein Schiebesitz (22) vorhanden, durch welchen die Postion
der in diesen hineingelegten Düsenkörper (23) in radialer Richtung festgelegt ist. Durch ein von Hand betätigbares, elastisches Mittel (28) wird der
Düsenkörper (23) gegen die Abzugdüse (18) gedrückt. Die Ausgestaltung des Schiebesitzes (22) gestattet ein Einbringen und Wegnehmen des
Düsenkörpers (23) von der Vorderseite, d.h. von der Bedienungsseite her. Damit ergeben sich die Vorteile einer leichten Zugänglichkeit für das
Auswechseln des Düsenkörpers (23). Das Auswechseln erfolgt ohne Verwendung von Werkzeugen. Dies widerum hat den wesentlichen Vorteil,
dass die bei der Verwendung von Werkzeugen bestehende Gefahr eines Beschädigens oder Zerkratzens der Spinnvorrichtung eliminiert ist.
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